
 

  

*ACTA ASSEMBLEA ORDINÀRIA AFA BERTÍ* 

TARDOR CURS 2022/2023 

  
Dia: Dimecres 23 de novembre de 2022  

Hora: 20 hores   

Lloc: Zoom  

  

ORDRE DEL DIA:  

 

1. Benvinguda 

2. Aprovació, si escau, de l’acta de la darrera assemblea (21 de juny de 2022).  

3. Informació breu sobre com ha anat el principi de curs: 

*  Nombre de famílies associades i pagament de quotes 

* Venda de roba 

* Venda de llibres 

* Inscripcions i inici de les activitats extraescolars 

* Servei de logopèdia 

           4.      Presentació de comptes curs 2021-2022 i proposta econòmica curs 2022-2023 

           5:      Revisió demanda-reclamació d'un servei ofert per l’AFA entre 1982 i 1990  

           6.      Objectius del curs 2022-2023 

           7.      Torn obert de paraula 

 

 



 

1. Benvinguda  

- Assisteixen a la convocatòria 8 representants de les famílies i 9 membres de l'AFA.  

- Incorporació a la junta de l’associació de 2 nous membres vocals. Juan Antonio 

Rosa i Carlos Pardo, pares de famílies amb criatures al cicle d’educació infantil. 

  

2. Aprovació, si escau, de l’acta de la darrera assemblea (21/06/22)  

  

- S’aprova l'Acta de l'Assemblea anterior sense objeccions. 

 

3. Informació breu sobre com ha anat el principi de curs:  

 

• Nombre de famílies associades i pagament de quotes 

Hi ha un 75% de famílies que ja són sòcies. 

• Venda de roba 

- Es proposa entregar a Càrites la roba de xandall antiga que ens ha quedat. S’efectua la 

votació i s’aprova sense cap objecció. 

• Venda de llibres 

La venda de llibres de text de l’escola (inici de curs) es va fer a través de les llibreries del poble, 

Miranius i Peipars. Es buscava comerç de proximitat. Hi ha hagut molt bona acollida per part 

de les famílies. La diferència de preu amb la distribuïdora Comercial Girona (amb la qual hem 

treballat anteriormente) és poca.  

• Inscripcions i inici de les activitats extraescolars 

Enguany hem llençat l’oferta d’activitats extraescolars més tard (passat el mes de juny), a 

causa de les expectatives sobre l’esdevenir de les obres a l’escola. Sembla que les obres 

començaran al mes de gener. Mentre durin les obres no hi haurà disponibilitat d’aules al 

migdia, de manera que no es podran portar a terme les activitats extraescolars a les aules de 

l'escola, en horari de migdia. Expliquem que les obres estan relacionades amb les necessitats 

de l’escola i l’oferta de gestió de l’ajuntament. L’AFA Bertí l’únic que pot fer és adaptar la seva 

oferta d’activitats extraescolars a les circumstàncies en les quals ens trobem. Com a associació, 

l’AFA Bertí ha decidit oferir extraescolars únicament en horari de tarda. La decisió que s’ha 

pres com a associació ha estat molt meditada. Esperem que el curs que ve puguem gaudir 

d’extraescolars a l’estona del migdia. 

L’extraescolar de robòtica enguany no ha tingut sortida. 

Es demana a les famílies si desitgen gaudir d’alguna extraescolar en especial. 

 

• Servei de logopedia 

S’explica com funciona la gestió econòmica del servei (ofert a les escoles del poble i al seu 

institut). 



Les logopedes són professionals autònomes.  

Una part del servei la cobren als usuaris i l’altre part (una tercera part del total de la sessió 

amb l’infant) els arriba com a subvenció de l’ajuntament (a través de l’AFA Bertí).  

L’AFA avança diners a les professionals quan cal (de setembre a gener aproximadament), 

diners que es recuperen quan a l’AFA li arriba la subvenció de l’ajuntament (cap al gener).  

Existeix una comissió de logopèdia en la qual hi ha personal de l’ajuntament i de les 

associacions de famílies dels centres educatius). 

A la darrera reunió de la comissió es va tractar el tema de la presentació per part de les 

logopedes de la retenció de l’IRPF. Elles passen a l’AFA factures per pagar a través de la 

subvenció. A les factures no hi havia la retenció de l’IRPF. Reflexionant, entenem que cal que hi 

consti, ja que les professionals facturen a una entitat i han de posar l’IRPF, uns diners que 

ingressem a compte del servei d’aquestes professionals. Hem demanat informació al respecte 

a l'AFFAC i a gestors especialistes en l’entorn de les AMPES i comenten que és necessari 

incorporar l’IRPF cada 3 mesos. Es parla sobre la possibilitat que aquest concepte entri dins la 

subvenció i que el gestor de l’ajuntament cobreixi aquest cost. Cal revisar el conveni amb les 

professionals de logopèdia perquè quedi constància de l’obligatorietat de presentar l’IRPF.  

 

4. Presentació de comptes curs 2021-2022 i proposta econòmica curs 2022-2023 

- Presentació comptes 21-22: Presentació Ingressos-Despeses 

curs 2021-22, amb resultat positiu d'uns 800 euros tenint en compte la 

gran despesa pel projecte PATI (treure mitja pista, afegir arbres 

i instal·lació estructura de fusta). També es comenta el canvi de forma 

de pagament quotes (i possibilitat vendes de material) mitjançant l'APP 

de l'escola on és partícip tant l'escola com l'AFA i l'empresa de menjador. 

 

- Proposta econòmica 22-23: Continuïtat econòmica en diverses com 

Tallers, Activitats, Aportacions a l'escola, etc. A causa de la previsió 

de bestreta per l'advocat i altres gastos pel judici no farem despeses 

extres en altres/mateixes activitats. 

 

5. Revisió demanda-reclamació d'un servei ofert per l’AFA entre 1982 i 1990 

 

- Expliquem que a finals de juny vam rebre la demanda judicial d’una persona 

que va estar treballant com a psicòloga a l’escola durant el període compres entre 

els anys 1982 i 1990. 

- La demandant es jubila i a causa d’una irregularitat en l’abonament a la 

Seguretat Social dels imports pertinents, actualment no pot optar al cobrament del 

100% de la pensió de jubilació. Sosté que mantenia una relació professional amb 

l’associació de pares i mares d’aquell temps. Reclama que l’actual associació de 

famílies es faci càrrec del pagament d’aquest import. 

- Procedim a recopilar informació i documentació sobre el cas, però ens adonem 

que gairebé no tenim informació al respecte a l’abast, ja que han passat molts anys 

i l’associació de pares i mares de llavors no és la mateixa que la d’ara.  



- La presidenta de l’associació es presenta al judici demanant la suspensió 

d’aquest, per mancança de documentació. 

- Es proposa d’accedir als serveis d’un advocat laboralista. Es vota. Tothom está 

d’acord.  

 

6. Objectius del curs 2022-2023 

 

- Els objectius de la nostra associació són bàsicament: Ajudar en tot el que 

pugem pel que fa al que l’escola necessiti, continuar oferint activitats, incentivar a 

les famílies a fer-se sòcies, animar a la gent a formar part de la junta de 

l’associació.  

 

7. Torn obert de paraula 

 

- Hermes, pare de P3, tresorer de l’escola bressol del Figaró, parlar sobre la 

davallada de socis, comentant que des de fora, es veu poc el que fa l’AFA. Proposa 

crear una llista de distribució (WhatsApp) per informar a les famílies del dia a dia 

de l’associació. 

-  Hermes també exposa la inquietud d’algunes famílies de P3 pel que fa al menú 

del dinar a l’escola. Creuen que al menú hi apareixen massa aliments amb proteïna 

animal, que els iogurts ensucrats i el pa no del tot integral no són gaire saludables. 

Van enviar un correu a l’empresa del menjador de l’escola, La Cuca de Llum, la qual 

els va respondre que un cop a la setmana s’ofereix arròs i pasta integral, que els 

iogurts sense sucre les criatures no els volien i que és cert que el pa no és del tot 

integral. Sembla que a l’escola no es fa servir com a guia nutricional el plat de 

Harvard. Es parla sobre la possibilitat de revisar la confecció dels menús amb 

l’empresa. Mar, de la comissió de menjador (escola, AFA i Cuca de Llum), comenta 

que sembla que hi ha famílies que demanen més carn i que van tornar a oferir 

iogurts ensucrats perque hi va haver famílies que es queixaven si eren sense 

ensucrar. 

Es comenta que potser estaria bé parlar directament amb la dietista (amb el 

vistiplau de La Cuca) perquè ella ens pugui aportar arguments sobre la confecció 

dels menús.  

La Mar (comissió menjador), demana que els mails que les famílies de P3 han 

enviat a la cuca, siguin enviats també a l’AFA, per estar al dia i poder parlar-ho a les 

reunions de la comissió de menjador.  

 

- Erasmus (sisè)- Algunes mares comenten que els costa entendre la raó per la 

qual totes les places són ocupades per nenes. L’AFA podem demanar que es faci un 

recordatori dels criteris a les famílies, per una major transparència. 

- Stephi s’ofereix com a voluntària per ajudar en el projecte pati.   

 

 

 

 

 

 


